
To je dedič. Zabime ho, aby bolo dedičstvo naše. Lk 20, 14
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( Štefan Ančočik ) Asi niet na Slovensku rodiny, ktorá by nemala skúsenosť s dedičským
konaním. Je to situácia, ktorá dokáže rozbiť celú rodinu. Je to smutné, ale pre majetky a
peniaze ľudia dokážu urobiť čokoľvek. Jeden otec rodiny hovorí, že svojim deťom nenechá
nič, iba dlhy, aby sa medzi sebou nerozhádali. Čo je dedičstvom pre kresťana? Nebeské
kráľovstvo. Všetko ostatné je prach a márnosť nad márnosť. Na druhý svet si nezoberiem
nič, ani smietku. Preto neplytvajme svojím časom a energiou s mamonou, ale usilujme sa byť
dobrými a vernými dedičmi kráľovstva, ktoré máme pripravené od stvorenia sveta.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)

http://casopisslovo.sk

